



Date : April 14 , 2019

التاريخ : 14 أبريل 2019م

In compliance with Disclosure of Financial Statements , Dhofar International Development & Investment Holding Company SAOG is pleased to report its initial (unaudited) financial results for the period three months ended 31st March 2019 as under:-

انسجاماً مع اللوائح الخاصة بالإفصاح عن النتائج المالية ، يسر ظفار الدولية للتنمية والإستثمار القابضة ش.م.ع.ع أن تعلن عن ملخص النتائج المالية الأولية (غير المدققة) عن فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2019م وكما يلي :-

	Un - Audited 31/03/2019 RO	Un - Audited 31/03/2018 RO	غير المدققة 2018/03/31 ر.ع	غير المدققة 2019/03/31 ر.ع	
Total Income	8,255,680	9,963,082	9,963,082	8,255,680	إجمالي الدخل
Total Expenses	(2,151,436)	(1,841,468)	(1,841,468)	(2,151,436)	إجمالي المصاريف
Profit before Fair value gain or loss Gain /(loss) on financial assets at fair value through profit or loss	6,104,244	8,121,614	8,121,614	6,104,244	الأرباح قبل خسائر أو أرباح القيمة العادلة
Profit (Loss) before income tax	(8,983,177)	(6,035,197)	(6,035,197)	(8,983,177)	الأرباح (الخسارة) غير المحققة عن الأصول المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح والخسائر
Income tax	(2,878,933)	2,086,417	2,086,417	(2,878,933)	صافي أرباح (خسائر) قبل الضريبة
Net profit (loss) for the period	(2,878,933)	2,086,417	2,086,417	(2,878,933)	ضريبة الدخل صافي الربح (الخسارة) للفترة

Notes :-

These initial unaudited results are subject to review and approval by Audit Committee/ Board of Directors. After approval complete financial statements shall be uploaded at MSM/Company's website.

ملحظة :-
النتائج المالية الأولية غير المدققة خاضعة لمراجعة لجنة التدقيق واعتماد مجلس الإدارة. وسيتم تحميلها على موقعي سوق مسقط للأوراق المالية و الشركة حال اعتمادها.

Best Regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،،

Ali bin Ahmed Salim Al Mashani
General Manager

علي بن أحمد سالم المعشني
المدير العام

